

TRUST RECEIPT

Date

The Manager,
DOHA BANK
P.O. BOX NO. : 3818
DOHA - QATAR
Dear Sir,

I/We have to request you to grant me/us a loan of QRs.....
for the purpose of retirement of bill of exchange for.....
drawn by.....
on me/us dated..... which has been duly accepted by me/us. By way of
security for the said loan, I/we confirm that you shall have a lien on the shipping documents in respect of the goods
covered under the Bill of Lading No..... as described in the Invoice accompanying said bill.

Further, we have to request you to hand over to me/us shipping documents received under the aforesaid bill
as per particulars set out at the foot of this receipt, held by you by way of security for the said loan. In
consideration of your doing so I/we hereby undertake to receive, land, store and hold the said goods as Trustee(s)
for your Bank and to keep this transaction separate and apart from any other transaction and that the entire
proceeds of sale of the said goods or any portion thereof as realised shall be received by me/us as Trustee(s) for your
Bank and paid to your Bank specifically and immediately as and when received and that your Bank shall at the same
time be specifically advised by me/us of the account on which such payment is made.

I/We further undertake not to sell any part of the said goods on credit but only for cash and to hand over to
your Bank on demand goods or documents covering any of the said goods for the time being unsold or, if not in
my/our hands, the value thereof to the satisfaction of your Bank.

I/We authorise you or any one authorised by you in writing in that behalf to enter my/our godowns and take
possession of the goods at any time.

I/We further undertake to insure and keep insured the said goods to their full insurable value against fire and
to hand over to you forthwith any amounts received from the Insurers and to hold the Policies of Insurance and any
amount received from the Insurers in the meantime as trustees for and on behalf of your Bank and to hand over to
your Bank the Policies forthwith on demand.

I/We also undertake and declare that the goods covered by this Trust Receipt and the moneys from time to
time outstanding in respect thereof shall be kept by/us separate and distinct from all other goods and moneys under
similar Trust Receipts or otherwise and for the aggregate of such goods and moneys shall not be deemed or taken to
constitute a general credit from your Bank to me/us.

That on breach of any of the terms hereof your Bank shall be at liberty without any notice, to retake the said
goods or any portion thereof wherever the same may be found and without prejudice to the other rights and
remedies of your Bank to sell the same, your Bank giving credit to me/us for the net sale proceeds. In the event of
your selling the goods as mentioned herein, if the sale proceeds are not sufficient to cover the amount of loan with
interest and charges you shall be entitled to recover the deficit from me/us as a simple money claim and if the same be
not paid to you immediately on demand you shall be entitled to take such proceedings for the recovery thereof as
you may deem necessary.

I/We hereby confirm that without prejudice to the right of your Bank to recall the amount of the said loan on
demand you have, for the sake of my/our convenience only, granted time up to the due date referred to hereinafter
in the schedule for payment of the advance with interest and charges. I/We confirm that you shall at all times in
your entire discretion be entitled to demand repayment of the amount of loan plus interest and charges at any time
and on your doing so I/we shall repay to you the amount of loan with all interest and charges due in respect thereof.

PARTICULARS OF GOODS ABOVE REFERRED TO

I/C No.	Bill No.	Drawer of Bill	Amount	name of Steamer	Brief description of goods & Marks & Nos.	Due date

Date

Authorised Signature :

Name :

ADV. 8

Mailing Address :

(قرض مقابل ائصال ائتمان)

التاريخ :

السيد / مدير بنك الدوحة
ص.ب : ٣٨١٨
الدوحة - قطر

انني اطلب / نطلب منكم منحي / منحنا قرضا مقداره ريال قطري وذلك من أجل تسوية الكمبيالة
البالغة قيمتها المسحوبة علي / علينا من قبل والتي تم قبولها مني / منا . وكضمان لهذا
القرض فانني اؤكد / أننا نؤكد بأنه سيكون لكم رهن على مستندات الشحن الخاصة بالبضائع المغطاة ببوليصة الشحن رقم
والموصوفة بالفاتير المرفقة بالبوليصة المذكورة .

كما أنني اطلب / أننا نطلب منكم تسليمنا مستندات الشحن المستلمة تحت البوليصة المذكورة حسب التفاصيل المدرجة في أسفل هذا
الايصال والموجزة من قبلكم كضمان لهذا القرض ، وفي مقابل قيامكم بذلك فانني / فاننا نتعهد باستلام البضائع المذكورة وأنزالتها الى اليابسة
وتخزينها والاحتفاظ بها كإمانة تخص ببنككم وأن أحفظ / نحفظ العمليات والحساب الخاص بها منفصلين ومستقلين عن العمليات والحسابات
الأخرى وأن العائد الذي يتم تحقيقه من بيع هذه البضائع أو أي جزء منها والذي يتم استلامه بواسطتي / بواسطتنا سيكون أمانة خاصة ببنككم
ويدفع لبنككم على وجه التحديد وفورا وبنفس القدر في التاريخ الذي استلم فيه كما أتعهد / نتعهد بالقيام في نفس الوقت باخطار بنككم بالحساب
الذي تم فيه دفع ذلك المبلغ .

كما أنني أتعهد / نتعهد بعدم بيع البضائع المذكورة أو أي جزء منها بالدين وأن يتم بيعها نقدا فقط وأن أسلم / نسلم ببنككم عند الطلب
البضائع أو المستندات التي تغطي أي جزء منها لم يتم بيعه - وفي حالة عدم وجود البضائع والمستندات في حوزتي / حوزتنا أتعهد / نتعهد
بأن ندفع قيمتها التي يوافق عليها البنك .

أنني أخولكم / أننا نخولكم كما أخول / نخول أي شخص مفوض من قبلكم في هذا الخصوص - الدخول في مستودعاتي / مستودعاتنا وحيازة
البضائع في أي وقت من الأوقات .

كما أنني أتهد / أننا نتعهد بأن نؤمن على البضائع المذكورة والابقاء عليها مؤمنة بما يعادل قيمتها الكاملة ضد الحريق وأن أقوم / نقوم
تبعاً لذلك بتسليمكم أي مبالغ أتسلمها / تسلمها من المؤمنين وأن أحتفظ / نحتفظ ببوالص التأمين وأي مبالغ مستلمة من المؤمنين في الوقت
الحاضر كإمانة تخص ببنككم وأن أسلم / نسلم ببنككم البوالص المذكورة عند الطلب .

وأنني أتعهد وأعلن / نتعهد ونعلن أن البضائع التي يغطيها ائصال الائتمان هذا والمبالغ المتعلقة به التي تكون مستحقة من حين لآخر
ساحقظ / سنحفظ بها بصورة منفصلة ومفردة عن جميع البضائع الأخرى والمبالغ المتعلقة بائصالات ائتمان أخرى ماثلة أو غيرها وأن اجمالي تلك
البضائع والمبالغ سوف لن يعتبر أو يؤخذ على أنه يمثل قرضا عاما من ببنككم الي / الينا .

في حالة اخلاي / اخلائنا بأي شرط من الشروط المنصوص عليها هنا سيكون لبنككم الحق في الاستيلاء - ودون أي اذار على البضائع المذكورة
أو أي جزء منها أيما وجدت وبيعتها بالسعر الذي يراه مناسبا ومحاسبتي / محاسبتنا على أساس صافي عائد البيع بعد خصم جميع مصروفات
الاستيلاء والبيع اللذين تما بواسطته .

في حالة بيعكم للبضائع كما منكور أعلاه وكان حاصل البيع غير كاف لتغطية مبلغ القرض زائدا الفوائد والمصاريف فسوف يكون لكم الحق
في تحصيل الفرق مني / منا كدين تقدي عادي في ذمتي / ذمتنا يحق لكم في حالة عدم تسديدي / تسديدنا له فورا - أن تتخذوا الاجراءات التي
ترونها ضرورية لتحصيله .

أنني اؤكد / أننا نؤكد أن امهالي / امهالنا حتى تاريخ الاستحقاق المشار إليه في الجدول أدناه لتسديد مبلغ القرض والفوائد والمصاريف
قد تم بناء على طلبنا دون مساس بحق البنك في استرجاع القرض زائدا الفوائد والمصروفات عند الطلب .

كما أنني اؤكد / أننا نؤكد أيضا أنه سيكون لكم - في جميع الأحوال ووفقا لتقديركم الخاص - الحق في المطالبة بتسديد مبلغ القرض زائدا
الفوائد والمصروفات وفي حالة حدوث مثل هذه المطالبة فأنني سوف أقوم / أننا سوف نقوم فورا بتسديد مبلغ القرض زائدا الفوائد والمصروفات
المتعلقة به .

تفاصيل البضائع المشار إليها أعلاه

رقم خطاب الاعتماد	فاتورة رقم	ساحب الفاتورة	المبلغ	اسم السفينة	وصف مختصر للبضاعة والماركات والأرقام	تاريخ الاستحقاق

التوقيع المعتمد :

الاسم :

العنوان البريدي :